
Izvirna umetnost na podeželju
Kljub nevšečnostim, ki so bile zadnje čase na šoli, se kultuma

dejavnost nemoteno nadaljuje. Letos smo imeli že dve kvalitetni
prireditvi: 9. januarja je predaval na šoli vsem učencem šole dr. F.
Oominko o astronomiji, druga prireditev pa je bila za učence in
občinstvo 10. februarja v avli nove šole.

Predavanje o astronomiji, ki avli nove šole kulturno-umet-
ga je orgaaizirala tov. Levičar-
jeva, je zbudilo pri učencih ve-
liko zanimanje. Posamezni
učenci so prof. dr. F. Dominku
postavljali vprašanja, kakršnih
predavatelj verjetno ni pri-
čakoval. Seveda je na vsa vpra-
šanja zelo tehtno in strokovno
odgovoril, pa se je zato preda-
vanje zavleklo skoraj poldrugo
uro. Uspeh ni izostal, vsi so bili
zadovoljni in sodim, da so po-
dobna predavanja zelo koristna
mladim, ker jim odpirajo pot v
atomski vek.

V okviru mestne in krajevne
kulturno-prosvetne dejavnosti
je kulturna skupina prvak ljub-
ljanske opere Ladko Korošec,
član drame SNG Marjan Be-
nedičič ter harmonikar Milan
Stante priredila 10. februarja v

niški spored, ki je bil sestavljen
iz pevskih, recitacijskih in har-
monikarskih točk.

Poleg Polja je omenjena sku-
pina obiskala že šest krajev v
občini Moste-Polje. Kolikor mi
je znano, je skupina povsod do-
živela triumfalen uspeh. Kakšna
sreča, da se je našla skupinica,
ki je voljna iti tudi med naše
preproste delovne ljudi na de-
želo z umetniškim sporedom.
Menim, da je uspehv tem, ker
skupina posreduje ljudem čisto,
izvirno umetnost, kakršne lju-
dem manjka, kajti siti so lažne
plagiatske plaže.

0 Ladku Korošcu govoriti bi
bilo odveč, kajti pozna ga ves
svet. Član drame SNG je s svo-
jimi recitacijami čudovito

uspel, najbolj še z Borovim de-
lom Atomski vek. Harmonikar
Milan Stante je spremljal L. Ko-
rošca, solo pa je nastopil s
skladbami za harmoniko.

Po koncertnem delu je L.
Korošec vrtel film s svojih go-
stovanj po Grčiji, Sovjetski
zvezi, Irski ter lepi deželi
ekzotike Japonski. Poslušalci so
bili zelo zadovoljni, kajti k
vsaki sliki je podal L. Korošec
živ, doživet komentar.

Splošno mnenje navzočih je
bilo, da bi želeli večkrat takšne
podobne prireditve, kajti za
mnoge je bila ta prireditev
enkratno doživetje.

Skoraj sem pozabil: ni dolgo
tega, ko je na šoli gostovala tudi
baletna skupina opernega
ansambla. Izvajali so baletne
točke na mehansko glasbo od
klasike prek romantike do mo-
derne. Tudi na tej predstavi je
bil uspeh nadvse zadovoljiv.
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